
Notulen MR vergadering 31 augustus 2022    

   

Aanwezig: Françoise vdM, Anke P, Christine B, Bas D, Jacoline dH     

   
1. Opening    

Handelingen 10  
2. Agenda    
3. Notulen en actiepunten   

In orde.  
4. NPO/Jaarplan komt regelmatig terug in bouwvergaderingen of tijdens de studiedagen.  
5. Jaarrooster is besproken  
6. Schoolgids is besproken   
7. Er is een vraag rondom het gebruik van de chromebooks. Er wordt over nagedacht wat voor 

invloed dit heeft voor de ogen van de kinderen? In het visiestuk wordt dit aspect 
meegenomen.  
- Het taalatelier gaat van start voor de Oekraïense kinderen en voor een Poolse leerling en 
een leerling uit Malawi.  
Er is tijdelijk een oplossing voor het verkeersprobleem rondom de school.  
- Bas neemt contact op met de directie van Kids Lodge en de Montessorischool, voor een 
overleg met de gemeente samen met leden van de MR van de desbetreffende scholen en 
Kids Lodge. Tijdens dit overleg zal er over het verkeersprobleem gesproken worden.  
- De oplossing voor het waterprobleem van het verdiepte lokaal kan nog wel een schooljaar 
duren. Het probleem is nu wel ’boven water’. Nu is het een getouwtrek wie het gaat betalen.  

8. Terugkoppeling van de GMR graag standaard op de agenda zetten.  
9. Bas brengt Parnassys door middel van een kort bericht onder de aandacht bij de ouders. Met 

name voor de ouders van groep 3. Want voor deze ouders is het nieuw.  
10. Anke doet een voorstel voor vergaderdata. Medio eind november, februari, mei en 

augustus.  
11. Wenselijk is het om aan het begin van ieder schooljaar vrij snel een MR vergadering te 

plannen.  
 
Afspraken:   

  

 Volgende vergaderingen worden nog gepland.  

 Bas doet een voorstel voor een overleg over de verkeersveiligheid rondom de school.  

 Bas informeert de ouders over het gebruik van Parnassys.  
   
 


